
FAU-møte Førre skole mandag 23. 10. 2023 

 

Til stede 

Camilla Hardeland – 1A 

Reidun Beate Hindal – 2B 

Helge Breistrand – 3B 

Erling Juvik Halsne – 4A og 6A 

Mona Spångberg – 4B 

Ingeborg Anfinsen Førre – 5A 

Karina Olsen Kjetilstad – 5B 

Stine Waage – 7A 

André Håland – rektor 

Forfall 

Dag Magne Torland – 1B og 6B 

Monica Dahle – 1C 

Kristian Helgesen – 2A 

Ingeborg Sæbø – 3A 

 

Referent 

Karina Olsen Kjetilstad og Stine Waage 

 

1 – Styre i FAU 

Leder: Karina Olsen Kjetilstad 

Nestleder: Reidun Beate Hindal 

Kasserer: Kristian Helgesen 

Sekretær: Stine Waage 

TKFU-representanter (2 stk): Erling Halsne, Camilla Hardeland 

 

3 – Møteplan for SU skoleåret 23/24 

Nytt av året: politikere stiller ikke. Skolesjef (Ingvild Djuv) stiller.  

Mandag 4. desember, kl. 18.00.  

Dato for neste SU-møte settes på møte 4. desember.  

 

 

 



4 – Plan for året 

Nissekveld: torsdag 7 desember 17.00 

Loddsalg: 2 gevinst pr. klasse (maks 100 kr.)  

Kakao: 5 kanner pr. klasse.  

Boller: 2 brett pr. klasse.  

Kakemenn (kjøpe inn på Coop extra). Dag Magne? 

Glutenfritt alternativ. Karina 

Korpset spiller til juletregang. Dag Magne? 

Elever selger lodd (7. klasse).  

Kjøpe nye loddbøker. Karina 

Låne bord av korpset. Dag Magne?  

 

Oppfordre til nisselue og at alle kan ta med kopp.  

En ekstra fra hver klasse til å hjelpe til (FAU-vara eller klassekontakt).  

  

5 – Annet  

- Trafikksikring:  

Utvide fortauet i svingen ned mot Førre Terrasse. Der er fortauet smalt pga. gammelt 

busstopp.  

 

- Innspill fra 1. klasse:  

-Savner mer informasjon i oppstarten. Forvirring rundt klassekontakt og FAU-

representant.  

-Føringer på barneselskap – hvilke regler gjelder for klassen.  

 

 

-FAU har allerede laget et skriv med mye informasjon. Skolen bør ha et tidlig møte med 1. 

klasse for å informere om hva som er viktig å få på plass.  

Dokumentet bør utvides med tips og gode råd til bursdagsfeiringer.  

 

- Foreldremøte i høst:  

 

- Det ble lite tid til å snakke om egne ting (foreldrene).  

 

- Aldersgrenser på sosiale medier:  

 



Viktig at både skoler og foreldregrupper å ta denne samtalen hvert år, og at skolen har 

klare føringer på dette.  

 

- Nettvett 

 

Foredrag med instanser som snakker om nettvett. Bør være obligatorisk.  

Erling tar det opp med TKFU med skolesjefen. Økonomisk støtte og bruk av skjerm og 

internett generelt.  

 

- Trygg skolevei 

 

Elever som bor i hagebyen har farlig skolevei, jobbe for sykkel og gangsti fra Småje til 

Førresfjorden barnehage? Erling kan informere om at trafikkplanen har også blitt tatt 

opp i TKFU, uten at det er blitt vist fram.  

 

- Fremdeles mange som setter av elever ved bedehuset, og ved innkjørselen til 

lærerparkeringen. Ikke greit - dette må ut til alle foreldregrupper. Alternative plasser til å 

sette av elever: busslommene, ungdomshuset, parkeringen til kirken.  

 

- Neste møte:  

 

- 20 november, 18.00.  

 

Sak: nissefest.  


